
1 | S t r o n a  
 

Protokół nr 38/2022 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Obrady rozpoczęto 14 lutego 2022 r. o godz. 7:30, a zakończono o godz. 09:15 tego samego dnia. 

Prowadząca obrady otwarła o godzinie 7:30 posiedzenie w trybie hybrydowym.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji: 

  Radna Sławomira Kuś  

  Radna Monika Paszek  

  Radny Dionizy Waszczuk  

  Radny Michał Płonka  

Radna Mirosława Sajur nieobecność usprawiedliwiona.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – burmistrz Zdun,  

- Iwona Klepacka - Skarbnik Gminy Zduny,  

- Miłosz Zwierzyk - Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Weronika Fabiś – Podinspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

- Paulina Boguszyńska – Inspektor ds. komunalnych, 

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Robert Tyczyński - Podinspektor ds. zarządzania kryzysowego, obronności i ppoż, 

 - Kamil Rataj - Informatyk, 

- Karolina Rejek – Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. Jana Kilińskiego. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum i jest 

władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za 

pośrednictwem aplikacji eSesja. 

Prowadząca obrady przedstawiła porządek obrad. 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie sprawozdania z średnich wynagrodzeń nauczycieli.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Rad Osiedlowych w m. Zduny za 2021 rok,  

b) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej,  
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d) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Zduny, 

e) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022,   

f) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2022 – 

2028, 

g) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

h) w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 2022 r., 

i) w sprawie rozpatrzenia Petycji nr 3/2021 złożonej przez Fundację im. Nikoli Tesli.  

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

5. Stara Kaflarnia – zwiedzanie obiektu. 

6. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Zdunach 

- posiedzenie wyjazdowe. 

Do porządku obrad nie wniesiono uwag.  

 

Pkt. 2. Przyjęcie sprawozdania z średnich wynagrodzeń nauczycieli. 

Sprawozdanie przedstawiła Weronika Fabiś. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z średnich wynagrodzeń nauczycieli. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Sprawozdanie i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Rad Osiedlowych w m. Zduny za 2021 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Rad Osiedlowych w m. 

Zduny za 2021 rok 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 



3 | S t r o n a  
 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska.  

Radna Sławomira Kuś zgłosiła uwagę, że podana cena sprzedaży lokalu mieszkalnego w porównaniu 

do cen rynkowych jest zaniżona, jeśli jeszcze kupujący skorzysta z bonifikaty to będzie starta 

finansowa dla gminy. Dodała, że ceny mieszkań poszły w górę i mieszkanie powinno zostać zbyte w 

cenie rynkowej co byłoby korzystane dla gminy.  

Paulina Boguszyńska wyjaśniła, że jest to mieszkanie komunalne, które nabędzie dotychczasowy 

najemca w ramach pierwokupu. Lokal zajmowany jest przez 30 lat. Najemca regularnie uiszcza 

opłaty i sam wykonuje wszelkie remonty, w tym wymiana CO, budowa łazienki czy wymiana podłóg. 

Udzielenie 80% bonifikaty przy zakupie tego lokalu jest w tym przypadku uzasadnione. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu 

mieszkalnego 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (3): Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

PRZECIW (1): Sławomira Kuś 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej. 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Członkom komisji szczegółowo wyjaśniono, że 

jest to dzierżawa gruntu dotychczasowemu najemcy. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna 

Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

d) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Zduny 

Projekt uchwały przedstawił Robert Tyczyński. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

e) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmian w uchwale budżetowej na rok 2022.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

f) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2022 – 

2028, 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 

2022 – 2028.  
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Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

g) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

h) w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 2022 r. 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z 

uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2022 r. 

 Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

i) w sprawie rozpatrzenia Petycji nr 3/2021 złożonej przez Fundację im. Nikoli Tesli 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia Petycji nr 3/2021 od Fundacji im. Nikoli Tesli 

Reprezentowanego przez Mariusza Najda 
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Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Mirosława Sajur 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie obrad członkowie komisji zostali zapoznani z treścią pisma dotyczącą diet 

sołtysów.  

Uwag wniosków w tym punkcie nie zgłoszono.  

 

Pkt. 5. Stara Kaflarnia – zwiedzanie obiektu. 

Po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji udali się do Starej Kaflarni w Zdunach. Po 

obiekcie członków komisji oprowadził burmistrz Zdun Tomasz Chudy. Kaflarnia jest w trakcie 

modernizacji, zakończenie prac zaplanowano na kwiecień 2022 roku.  

 

Pkt. 6. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie Zespołu Szkół Ponadpodstawowych 

w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

W dniu 16 lutego 2022 roku po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji udali się 

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Zdunach. Po obiekcie komisje oprowadziła i z zasadami 

funkcjonowania placówki zapoznała dyrektor Karolina Rejek. Uwag do funkcjonowania placówki 

nie wniesiono.  

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

         mgr Sławomira Kuś 

Przygotowała:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM  


